Casualty

責任險

CHUBB



As a leading underwriter of casualty risks globally, we offer risk managers and brokers a wide variety of innovative casualty products and risk transfer mechanisms on a primary, excess or umbrella basis. We have a strong capital base that can handle major exposures and an international network of claims centres. We are deeply committed to meeting our clients' needs with the flexibility to manage a broad range of circumstances and we are able to provide access to our own risk control engineers who know how to help businesses improve their risk management and loss prevention strategies.

作為全球領先的責任險保險人,我們 向風險管理者及經紀人提供豐富多樣 的創新型責任險產品和以直保、超賠、 和傘式保險為基礎的風險轉嫁機制。 我們擁有雄厚的資本實力,能夠應對 重大風險,並擁有遍及全球的理賠網 路。我們致力於滿足客戶的需求,以 靈活的方式應對各種情況,並提供我 們自己的風險控制工程師來幫助企業 加強風險管理和風險防範戰略。

Product Classes 產品分類

- Public / General / Premises Operations Liability
 - 公眾/綜合/場所營運責任 ▶ Products / Completed Operations

- Liability 產品責任/完工責任險
- Global Liability
 全球責任險
- Construction Liability 建築工程責任險
- Excess Liability 超賠責任險
- Umbrella Liability
 傘式責任險
- Employees' Compensation/ Employer's Liability 僱員補償險/僱主責任險

Coverage Capabilities 保障範圍

- Occurrence or Claims-made basis 事故發生制或索賠發生制
- Broad insured and policy trigger definitions
 廣泛承保或保單啟動定義
- Extensions for errors & omissions, product recall expenses 錯誤和疏漏及產品召回費用的擴展
- Up to USD100 million capacity
 高達一億美元的承保能力

Benefits of Partnering with Us 為何選擇安達

- Seasoned Casualty underwriters who are empowered to deliver 經驗豐富的責任險核保專家,竭誠 為您服務
- Multinational network capability

1

with robust capitalisation and financial strength 遍佈全球跨國網路,強大的資金和財務實力

- Active claims management where, if necessary, the right experts are used at the right time 積極有效的理賠管理,並在需要時聘用適當的專家提供專業意見
- Relevant risk engineering services in support of our clients' strategic progress 提供相關的風險管理服務,以支援 客戶業務策略及發展
- Tailored insurance solutions through bespoke coverage, industry-specific products and global knowledge 我們以特設的保障,針對各行業的 特色、產品及環球知識,為客戶度 身訂造保險方案
- Consultative approach with clients – we structure programs that perform specifically to how our clients operate, offering the right coverage in the right place 顧問式客戶服務—我們根據客戶的 營運特點,擬定適時適地的保險方 家
- Up-to-date insights Chubb Worldview® provides you with 24/7 alerts and access to all your up-to-date policy documentation, including claims, as well as Axco information so you are kept abreast of changing regulation and legislation 瞭解最新的資訊—Chubb Worldview®為您提供24/7預警服 務,網上存取最新保單資訊、理賠 和Axco資訊。讓您能掌握全球最 新的法律規條及保險規章
- Benefit from what peers have done to meet their needs and policies in the face of emerging risks
 實踐分享—瞭解同業公司在面對新
 興風險時採取那種措施和策略滿足
 業務需要

Access to best practice sharing -

About Chubb in Hong Kong 關於安達香港

Chubb is the world's largest publicly traded property and casualty insurer. With both general and life insurance operations, Chubb has been present in Hong Kong for more than 90 years via acquisitions by its predecessor companies. Its general insurance operation in Hong Kong (Chubb Insurance Hong Kong Limited) is a niche and specialist general insurer. The company's product offerings include Property, Casualty, Marine, as well as Accident & Health programs for large corporates, mid-sized commercial and small business customers. Over the years, it has established strong client relationships by offering responsive service, developing innovative products and providing market leadership built on financial strength.

More information can be found at www.chubb.com/hk.

安達為全球最大的上市財產及責任保險公司,經營一般保險及人壽保險業務,立足香港超過 90 年。安達香港的一般保險業務(安達保險香港有限公司)為大型及中小企業客戶設計及提供特定的保險產品,包括財產險、責任險、海上險和意外及醫療保險。多年來,安達憑著其雄厚財務實力及市場領導地位,開創新的保險產品,提供優質服務,建立長遠穩健的客戶關係,與時並進。

如欲獲取更多資料可瀏覽 www.chubb.com/hk。

Contact Us 聯絡我們

Chubb Insurance Hong Kong Limited 39/F, One Taikoo Place, 979 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong O +852 3191 6800 F +852 2560 3565 www.chubb.com/hk

安達保險香港有限公司 香港鰂魚涌英皇道 979 號 太古坊一座 39 樓 電話 +852 3191 6800 傳真+852 2560 3565

www.chubb.com/hk

Chubb. Insured.™

Casualty Factsheet, Hong Kong. 04/2019 Published. 責任險,香港。04/2019 編印。

©2019 Chubb. Coverages underwritten by one or more subsidiary companies. Not all coverages available in all jurisdictions. Chubb® and its respective logos, and Chubb.Insured. $^{\text{TM}}$ are protected trademarks of Chubb.

This product is underwritten by Chubb Insurance Hong Kong Limited. Please refer to the policy contract for the full details of benefits, terms and exclusions that are applicable. The information provided in this document is a brief summary for quick and easy reference only.

© 2019 安達。保障由一間或多間附屬公司所承保。並非所有保障可於所有司法管轄區提供。Chubb®及其相關標誌,以及 Chubb. Insured.™ 乃安 達的保護計冊商標。